
Protokół nr LXIX/23 

 z dnia 28 grudnia 2023 r.  

od godz. 10:00 do godz. 13:48 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie LXIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Posiedzenie LXIX sesji otworzył przewodniczący Rady Piotr Warchlewski, stwierdził 

kworum.  

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Proponowany porządek obrad. 

1.Otwarcie LXIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2.Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3.Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Powiat Zduńskowolski akcji 



spółki pod firmą Łódzka Agencja Rozwoju Regionalnego Spółka Akcyjna z siedzibą w Łodzi 

i wyjście ze spółki. 

6.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2023 rok.   

7.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na 2024 r. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia aneksu nr 2/202… do umowy z dnia 05.12.2022 r.                  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania 

polegającego na opracowaniu dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 

4901E Annopole Stare -Zborowskie na odcinku od skrzyżowania z drogą powiatową nr 4914E 

do granic powiatu.  

9.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Zduńskowolski 

nieruchomości w drodze darowizny.   

10.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 25/23    

11.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – 

FK/RP - 26/23   

12.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają                                                        

z upływem roku budżetowego 2023. – FK - 27/23  

13.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego.   

14.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2024.  

15.Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

16.Interpelacje i zapytania Radnych. 

17.Wnioski i oświadczenia Radnych. 

18.Sprawy różne. 

19.Zakończenie LXIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Starosta Hanna Iwaniuk złożyła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o pkt pod nazwą 

„Podjęcie Uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami dla Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2024-2027.”. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie punktu 16 do porządku: Podjęcie Uchwały zmieniającej uchwałę Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Opieki nad 

Zabytkami dla Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2024-2027.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 



Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Chwiałkowska , Wojciech Rychlik  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Chwiałkowska , Wojciech Rychlik  

 

1.Otwarcie LXIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2.Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3.Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Powiat Zduńskowolski akcji 

spółki pod firmą Łódzka Agencja Rozwoju Regionalnego Spółka Akcyjna z siedzibą w Łodzi 

i wyjście ze spółki. 

6.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2023 rok.   

7.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na 2024 r. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia aneksu nr 2/202… do umowy z dnia 05.12.2022 r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania 

polegającego na opracowaniu dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 

4901E Annopole Stare -Zborowskie na odcinku od skrzyżowania z drogą powiatową nr 4914E 

do granic powiatu.  

9.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Zduńskowolski 

nieruchomości w drodze darowizny.   

10.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 25/23    

11.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – 

FK/RP - 26/23   

12.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają                                                          

z upływem roku budżetowego 2023. – FK - 27/23  

13.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 



Zduńskowolskiego.   

14.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2024.  

15. Podjęcie Uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami dla Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2024-2027 

16.Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

17.Interpelacje i zapytania Radnych. 

18.Wnioski i oświadczenia Radnych. 

19.Sprawy różne. 

20.Zakończenie LXIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Nowak  

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Chwiałkowska , Wojciech Rychlik  

 

 

Rada Powiatu przyjęła protokół z ostatniego posiedzenia.  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski do komisji uchwał zgłosił następujących radnych: 

1/ Romualda Solarka, 

2/ Krzysztofa Nowaka, 

3/ Zbigniewa Piotrowskiego 

W/w radni wyrazili zgodę.  



 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Piotrowski 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Chwiałkowska , Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu przyjęła skład Komisji.  

1/ Romuald Solarek, 

2/ Krzysztof Nowak, 

3/ Zbigniew Piotrowski 

Wiceprzewodnicząca Komisji Ogólnospołecznej Ewa Mielczarek-Sójka poinformowała, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Programowo – Budżetowej Grzegorz Włodarczyk poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej  

Stanisław Szuster poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Powiat Zduńskowolski akcji 

spółki pod firmą Łódzka Agencja Rozwoju Regionalnego Spółka Akcyjna z siedzibą w Łodzi 

i wyjście ze spółki. 

Radna Joanna Pawłowska poprosiła o historyczne przypomnienie jak doszło do przejęcia 

akcji ŁARR i co sprawiło, że się ich pozbywamy.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że na początku kadencji 2014-2018 trwały rozmowy 

nad ulokowaniem w Zduńskiej Woli inkubatora przedsiębiorczości, który miał stanowić 

miejsce dla firm, które startowały w biznesie celem ograniczenia kosztów, wynajem 

pomieszczeń po atrakcyjnej cenie, pomoc prawna by mogli stanąć na nogi i rozwijać swoją 



działalność. ŁARR zaproponował wykup akcji. Akcje zostały wykupione w roku 2015 i 2016 

– 39 akcji imiennych. Mamy udział w tej spółce. Jest to udział mniejszościowy na poziome 

1,27 % . Miło jest jeździć na walne spotkania, jednakże powiat nie ma wpływu na podejmowane 

decyzje. Propozycję wykupu akcji przez ŁARR zaproponował powiat. ŁARR wystosował 

pismo z prośbą  o potwierdzenie wykupu w terminie do 29 grudnia. Wartość udziału została 

wyceniona przez rzeczoznawcę metodą skorygowanych aktywów netto i jest to wartość 334 

tyś. zł.  

Radny Krzysztof Nowak stwierdził, że będzie to trudna decyzja z jego strony (akcje zostaną  

sprzedawane za 60 % wartości.). Sprzedając udziały uszczuplimy majątek powiatu. Radny 

poinformował, że wstrzyma się od głosu ponieważ posiada za mało informacji na temat 

sprzedaż tych udziałów. 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że zgodnie z umową powiat jest zwolniony od podatku 

od czynności cywilno-prawnych. Powiat nic nie uzyska dzięki temu zaangażowaniu. Mamy pół 

miliona złotych ale nie jesteśmy w stanie podejmować żadnych decyzji, które wpływałby na ta 

spółkę. Decyzję podejmuje właściciel sam gdyż posiada 90 % tych akcji, z drugiej strony te 

pieniądze są defakto zablokowane. Wycena została dokonana przez uprawnioną osobę, zgodnie 

z przepisami prawa metodą powszechnie stosowaną.  

Radny Marcin Łabędzki poinformował, że po pierwsze Zarząd Powiatu chciał przejąć budynek 

po byłym urzędzie pracy. Wówczas okazało się, że budynek był przypisany do wojewódzkiego 

urzędu pracy. Tym sposobem wojewoda odmówił przejęcie tego budynku. W ten sposób powiat 

nie mógł inwestować w ten budynek i pozyskiwać środki zewnętrzne. Zapadła wówczas 

decyzja o przeniesieniu urzędu pracy do budynku na ul. Getta Żydowskiego. Urząd 

Marszałkowski nie był jednak zainteresowany inwestowaniem w budynek na ul. Szadkowskiej. 

Powstała wówczas koncepcja wykorzystania go na cel rozwoju przedsiębiorczości w Zduńskiej 

Woli. W ramach tej koncepcji została wskazana  spółka ŁARR by ten cel zrealizować. Spółka 

otrzymała budynek i starała się o środki zewnętrzne.  Nie udało się tych środków pozyskać, 

wówczas spółka wystąpiła do powiatu o zabezpieczenie środków. Nie było innej możliwości 

jak poprzez wzięcie udziałów. Dzięki temu ŁARR uzyskał częściowe dofinansowanie i 

pożyczkę na remont tego budynku. Był to 2 albo 3 inkubator w województwa łódzkim. 

Wpisywał się on w Miejski Obszar Funkcjonalny. Było to opracowanie, które miało pobudzić 

przedsiębiorczość. W ramach tego programu była  koncepcja portu multimodalnego, łącznika i 

stref inwestycyjnych. Cel został zrealizowany. Spółka ŁARR nie jest spółką nastawioną na 

zysk, jest to spółka samorządowa. Miała realizować cele województwa. Jednym z tych celów 

jest cel wspierania przedsiębiorczości co realizuje do dnia dzisiejszego.  

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że ŁARR jako podmiot województwa  łódzkiego 

realizuje nie tylko pożyczki niskoprocentowe, dotacje, ma podpisaną umowę z bankiem 

gospodarstwa  krajowego i rozpoczyna się nowa era.  Przez okres 5 lat wielu przedsiębiorców 

z województwa łódzkiego korzystało z usług ŁARR-u. Obecnie funkcjonuje tam Biuro 

Łódzkie dla biznesu. Są tam konsultanci, którzy działają dla przedsiębiorców. Województwo 

łódzkie jako jedyne ma siedem oddziałów. Wiele osób korzysta z usług konsultantów.  

Radny Tomasz Półgrabia zapytał czy z ktoś z zarządu był obecny przy negocjacjach. Czy 

było spotkanie z zarządem ŁARR-u. Jest jednak strata w kwocie 165.000 zł.  

Radny Krzysztof Nowak stwierdził, że może warto byłoby ponegocjować tą cenę.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że nie udało się spotkać z Panem Marszałkiem, 

mimo wielu prób. W dniu 1 grudnia wpłynęło pismo o konieczności podjęcia decyzji do 

końca grudnia. By rozmawiać o cenie trzeba mieć dokument. Sporządzenie takiej kontr 



wyceny wymaga czasu. Nie moglibyśmy wówczas udzielić informacji w terminie, który 

został wskazany.  

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Romuald Solarek przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Powiat Zduńskowolski akcji 

spółki pod firmą Łódzka Agencja Rozwoju Regionalnego Spółka Akcyjna z siedzibą w Łodzi 

i wyjście ze spółki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga 

Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Paweł Mataśka , Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXIX/73/23 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez 

Powiat Zduńskowolski akcji spółki pod firmą Łódzka Agencja Rozwoju Regionalnego Spółka 

Akcyjna z siedzibą w Łodzi i wyjście ze spółki. 

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Romuald Solarek przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek , 



Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXIX/74/23 zmieniającą uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2023 rok. 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Romuald Solarek przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXIX/75/23 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2024 r. 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia aneksu nr 2/202… do umowy z dnia 05.12.2022 r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania 

polegającego na opracowaniu dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 

4901E Annopole Stare -Zborowskie na odcinku od skrzyżowania z drogą powiatową nr 

4914E do granic powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Romuald Solarek przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia aneksu nr 2/202… do umowy z dnia 05.12.2022 r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania 

polegającego na opracowaniu dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 

4901E Annopole Stare -Zborowskie na odcinku od skrzyżowania z drogą powiatową nr 

4914E do granic powiatu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXIX/76/23 w sprawie zawarcia aneksu nr 2/202… do 

umowy z dnia 05.12.2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej na realizację zadania polegającego na opracowaniu dokumentacji projektowej 

przebudowy drogi powiatowej nr 4901E Annopole Stare -Zborowskie na odcinku od 

skrzyżowania z drogą powiatową nr 4914E do granic powiatu.. 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Zduńskowolski 

nieruchomości w drodze darowizny. 

 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Romuald Solarek przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Zduńskowolski 

nieruchomości w drodze darowizny.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Rychlik  

 



Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXIX/77/23 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 

Powiat Zduńskowolski nieruchomości w drodze darowizny. 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 25/23 

 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Romuald Solarek przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 25/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Zbigniew Piotrowski 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXIX/78/23 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – FK/RP 

- 26/23 

Starosta Hanna Iwaniuk omówiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Romuald Solarek przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – FK/RP 

- 26/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz 

Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXIX/79/23 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2023 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2023. – FK - 27/23 

 

Starosta Hanna Iwaniuk omówiła autopoprawkę.  

 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Romuald Solarek przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2023. – FK - 27/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXIX/80/23 w sprawie ustalenia wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2023 

 

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 



Starosta Hanna Iwaniuk omówiła autopoprawkę.  

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Romuald Solarek przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Ewa 

Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Paweł Mataśka , Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXIX/81/23 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2024. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk mówiła projekt uchwały. Przedstawiła autopoprawkę.  

Budżet na rok 2024 zaplanowany został z deficytem w wysokości 1 038 713 zł. 

Dochody bieżące ustalone zostały na poziomie 128 568 079 zł, co stanowi 103,8 % poziomu 

roku 2023. 

Najważniejsze tytuły dochodów bieżących tj. udziały w podatku PIT i CIT  

(20 333 385 zł) , zgodnie z wielkościami przekazanymi przez Ministra Finansów, są  

o kwotę 4 754 186 zł wyższe w stosunku do roku bieżącego, a w ujęciu procentowym stanowią 

130,5% poziomu tegorocznego. 

Planowana subwencja oświatowa (67 037 428 zł) jest o ok  11 849 649 zł wyższa niż 

tegoroczna, wzrost na poziomie 121,5%. 

Pozostałe subwencje (7 656 410 zł) stanowią 67,8% poziomu roku 2023 i są niższe  

o 3 638 051 zł od wielkości tegorocznych. Po wyeliminowaniu środków otrzymanych w 

kwocie ogółem 5 553 321 zł z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnej, zgodnie z informacją 



Ministra Finansów Nr ST3.4751.1.8.2023 z dnia 18.08.2023r, planowane na rok 2024 

subwencje są wyższe o 1 915 270 zł w stosunku do roku 2023 (134%).  

Wydatki bieżące ustalone zostały po cięciach budżetowych na poziomie  

126 926 914 zł i stanowią 103,0% poziomu roku 2023. 

Zaplanowana została nadwyżka operacyjna w kwocie 1 641 165 zł, nie mniej jednak po 

wyeliminowaniu kosztów spłaty długu (2 506 317 zł) nadwyżka operacyjna netto  

a w zasadzie deficyt operacyjny netto to kwota – 865 152 zł, co oznacza, że powiat nie posiada 

zdolności  finansowania nowych potrzeb inwestycyjnych z własnych środków oraz nie posiada 

w pełni zdolności do spłaty funkcjonującego zadłużenia. 

Wysoki poziom zadłużenia (planowana na koniec 2024 kwota długu to  

55 165 366,51 zł (tj. 42,9% dochodów bieżących, 38,9% dochodów ogółem), nawet pomimo 

ciągłej, systematycznej nadpłaty rat kredytów przypadających do spłaty w latach kolejnych, 

rzutuje na wielkość wskaźników, powodując jednocześnie konieczność osiągnięcia nadwyżki 

operacyjnej -celem zniwelowania  wysokiej wartości wskaźnika spłaty zobowiązań i  

wypełnienia ustawowych wymogów warunkujących możliwość uchwalenia budżetu. 

Nowelizacja ustawy o dochodach jst wprowadziła w ramach działań osłonowych w latach 

2022- 2025 poluzowanie w zakresie reguły z art. 242 ustawy o finansach publicznych, 

umożliwiającej równoważenie części bieżącej budżetu w ujęciu średniookresowym tj. 4-letnim 

(tj. w praktyce umożliwiającej zaplanowanie ujemnej nadwyżki operacyjnej). 

Nie mniej jednak oznacza to konieczność zaciągania kredytów długoterminowych na 

finansowanie deficytu bieżącego, co biorąc pod uwagę, że dla banków najważniejszym 

miernikiem kondycji finansowej samorządów jest nadwyżka operacyjna (= zdolność 

kredytowa, zdolność do spłaty i obsługi zadłużenia i realizacji inwestycji), ujemna nadwyżka 

w części bieżącej budżetu jest dla banków sygnałem braku zdolności kredytowej i braku 

możliwości obsługi zadłużenia. 

W praktyce może oznaczać to problemy z pozyskaniem kredytów lub uzyskaniem kredytu na 

niekorzystnych warunkach. 

W strukturze wydatków według działów największą pozycję stanowią wydatki na oświatę i 

edukacyjną opiekę wychowawczą (55,6%), pomoc społeczną (12,5%),następnie wydatki na 

bieżące utrzymanie i inwestycje na drogach powiatowych (7,8%),  administrację publiczną 

(6,9%) tj. wydatki na utrzymanie urzędu Starostwa, promocję i diety radnych. 

Zauważyć należy znaczny, obserwowany począwszy od roku ubiegłego,  

wzrost udziału w wydatkach ogółem budżetu powiatu- wydatków na obsługę długu (2,9%) tj. 

kosztów z tytułu odsetek od zaciągniętych kredytów, pożyczek  

i wyemitowanych obligacji. 



Koszty obsługi długu zaplanowane zostały na rok przyszły na poziomie  

4 034 781 zł -na poziomie niższym niż zaplanowany na rok 2023 (4 450 535 zł),  

co związane jest z decyzją Radę Polityki Pieniężnej o obniżeniu stopy referencyjnej stanowiącej 

bazę WIBOR o 75 punktów bazowych  

we wrześniu 2023 i o 25 punktów bazowych w październiku br.  

Nie mniej jednak zaplanowany na rok 2024 poziom jest  1,5- krotnie wyższy w 

 stosunku do wykonania roku 2022, 7-krotnie wyższy od wykonania roku 2021, ponad 4-krotnie 

wyższy niż realizacja w roku 2020 i prawie 3-krotnie wyższy od poziomu kosztów w roku 2019, 

czyli w okresie przed wybuchem pandemii COVID-19 uznawanym za najbardziej miarodajny 

punkt odniesienia. 

Powyższe jest skutkiem cyklu podwyżek stóp procentowych przez Radę Polityki Pieniężnej 

zapoczątkowanych w październiku 2021,  wprowadzonych  

w odpowiedzi na wysoki poziom inflacji. 

Tak znaczny wzrost obciążenia budżetu kosztami bieżącej obsługi długu przekłada się na 

radykalne obniżenie potencjału inwestycyjnego i bieżącego powiatu. 

Dochody majątkowe to kwota 13 253 748 zł, z czego zdecydowaną większość   stanowią środki 

otrzymane z Rządowego Funduszu Polski Ład (6 137 125 zł) oraz środki Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg (3 435 089 zł) na dofinansowanie realizacji zadań inwestycyjnych. 

Planowany w roku 2024 poziom wydatków majątkowych ogółem stanowi kwota  

15 933 626 zł, wkład własny niezbędny do zabezpieczenia na realizację inwestycji to kwota 

2 684 878 zł. 

Największe pozycje wśród wydatków majątkowych stanowią zadania, które uzyskały 

dofinansowanie z Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych  

(8 855 767 zł) i Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg (3 435 084 zł) i są to zadania 

kontynuowane, których realizacja rozpoczęła się w latach wcześniejszych tj.: 

- „Rozbudowa ciągu dróg powiatowych ul. Łaska – ul. Świerkowa – ul. Jodłowa –  

ul. Staszica – ul. Spółdzielcza  w Zduńskiej Woli  w zakresie  ul. Jodłowej”-  

3 435 089 zł,  

- „Przebudowa dachu na II Liceum Ogólnokształcącym w Zduńskiej Woli, wraz z modernizacją 

instalacji c.o. i zapewnieniem dostępu dla osób niepełnosprawnych”- 2 738 064 zł, 

- „Przebudowa drogi powiatowej nr 3715E na odcinku Szadek- Prusinowice- Borki 

Prusinowskie-  etap I”- 3 982 439 zł, 

- „Ekologiczny Powiat Zduńskowolski”- 2 135 264 zł. 

Pozostały limit wydatków majątkowych dotyczy głównie środków na opracowanie 

dokumentacji projektowych oraz środków zaangażowanych w zadania będące przedmiotem 

nierozstrzygniętych konkursów.  



Wydatki bieżące na realizację programów unijnych to kwota 1 004 110 zł,  

i są to w całości projekty w 100% dofinansowywane ze środków UE związane  

z mobilnościami zagranicznymi na realizację praktyk zawodowych przez uczniów szkół 

powiatowych.  

Wydatki na promocję, organizację imprez o charakterze kulturalnym i patriotycznym, zakup 

materiałów promocyjnych na potrzeby  punktu informacji turystycznej, promocję 

przedsiębiorczości, zakup nagród dla laureatów konkursów organizowanych  

i współorganizowanych przez powiat -535 527 zł. 

Poziom spłat z tytułu funkcjonującego zadłużenia to w roku 2022 kwota 2 506 317  zł. Na tym 

etapie nie jest planowana kontynuacja wcześniejszej spłaty zobowiązań z lat kolejnych, 

ponieważ wymagałoby to zaprojektowania zobowiązania dłużnego na ich pokrycie. 

Korzystniejsze dla kondycji finansowej powiatu jest zaplanowanie spłat z tego tytułu na etapie 

włączania wolnych środków z roku poprzedniego, ponieważ podlegać będą wyłączeniu ze 

wskaźnika spłaty zobowiązań, zgodnie z art. 243 ust. 3b ustawy o finansach publicznych. 

Jednakże biorąc pod uwagę spodziewane dodatkowe potrzeby w zakresie bieżącego 

funkcjonowania urzędu i jednostek organizacyjnych powiatu związane z rosnącymi kosztami 

ich utrzymania w ślad za obserwowanym wzrostem cen energii, usług i materiałów, a także 

rosnącym obciążeniem ich budżetów  kosztami osobowych, a także mając na uwadze mogące 

się pojawić roszczenia wykonawców z tytułu waloryzacji wynagrodzeń w stosunku do kwot 

przetargowych w ramach toczącego się procesu inwestycyjnego, wygospodarowanie z puli 

wolnych środków z roku 2023, środków finansowych na przedpłatę zadłużenia wydaje się w 

chwili obecnej mało realne.  

W roku 2022 planowane jest udzielenie dotacji w kwocie ogółem 8 864 622 zł,  

z czego największą pozycję stanowią dotacje dla szkół i placówek niepublicznych na poziomie 

blisko 8 139 964 zł (wzrost o 2 mln zł w stosunku do roku poprzedniego). 

Luka oświatowa, czyli różnica pomiędzy subwencją oświatową i dochodami jednostek 

edukacyjnych a wydatkami na ich funkcjonowanie- ok 2 mln zł. 

Mając na uwadze planowany deficyt budżetu powiatu w wysokości 1 038 713 zł, będący 

przełożeniem wielkości wkładu własnego niezbędnego do poniesienia na realizację przyjętych 

zadań inwestycyjnych, oraz planowane spłaty z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek w 

kwocie ogółem 2 506 317 zł  w roku 2023 zaplanowany został kredyt długoterminowy w 

wysokości 3 545 030 zł. 

Mając na uwadze duże obciążenie budżetu do roku 2035 spłatami z tytułu wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań długoterminowych i kosztami jego obsługi (średni poziom spłat w 

latach 2026-2035 - 4 000 000 zł rocznie), spłata rat kapitałowych kredytu planowanego do 



zaciągnięcia w roku 2024 w latach 2028- 2035 zaplanowana została na minimalnym poziomie 

z kumulacją poziomu spłat w latach 2036-2039.  

Spowodowane jest to faktem, iż począwszy od roku 2017 wszystkie spłaty zaciąganych 

kredytów planowane były w latach 2026-2035, z uwagi na newralgiczny okres do 2025, co 

spowodowało iż w tym okresie również nastąpiła kumulacja spłat  

w tej perspektywie.  

Wcześniejsze wydłużenie horyzontu czasowego prognozy poza rok 2035 i tym samym 

rozłożenie spłat w dłuższej perspektywie czasowej nie było możliwe- z uwagi na politykę 

banków oferujących dla j.s.t. kredyty maksymalnie  

15-letnie. 

 

Radny Tomasz Półgrabia stwierdził, że oczywiście do budżetu jest wpisanych wiele zadań 

inwestycyjnych i drogowych na które mieszkańcy czekali wiele lat ale brakuje w nim 

prorozwojowości w celu pozyskania inwestorów,  pozyskania nowych miejsc pracy.  Brakuje 

jednak zadania budowy ronda u zbiegu ul. Kilińskiego, Słowackiego, Szadkowska.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Tomasza Półgrabiego w kwestii 

pozyskania przedsiębiorców – podkreśliła brak terenów inwestycyjnych, które mogłyby zostać  

zaoferowane jakiemuś przedsiębiorcy. Nie ma takich trenów również miasto. Zatem ściągnięcie 

kogoś jest naprawdę trudne. Staramy się obsługiwać przedsiębiorców, którzy działają na terenie 

powiatu, wspierać tych którzy rozpoczynają działanie. Mowa tutaj o urzędzie pracy. Cieszymy 

się, że kwestia portu multimodalnego została zrealizowana. Mamy nadzieję, że będzie się 

rozwijał. Co do budowy ronda, każde takie rozwiązanie przyjmujemy z aprobatą ale powiat nie 

posiada własnych środków.  

 

Radny Marcin Łabędzki stwierdził, że nie zgadza się wypowiedzią pana radnego, gdyby 

sięgnąć do Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego zawierał ona 3 działania: budowa łącznika, 

port multimodalny i trzeci otwarcie terenów inwestycyjnych. Łącznik wybudowany wspólnymi 

sialami otworzył  wejście na ponad 50 hektarów  inwestycyjnych. Zagospodarowanie terenów 

inwestycyjnych leży po stronie gminy, jest tu kwestia uchwalania programów przestrzennych. 

Powiat w tej kwestii może działać jednie w zakresie obowiązującego prawa.  Inkubator to 

również jeden z celi poprawy przedsiębiorczości.  

 

Radny Krzysztof Nowak stwierdził, że cieszą realizowane inwestycje chodzi tutaj o drogę w 

Prusinowicach gm. Szadek. Nie do końca załatwia to wszystkie oczekiwania. 8 % środków na 

drogi nie jest to na miarę oczekiwań. Podjął temat drogi w miejscowości Osiny- Wilamów. W 



tej sprawie było pismo skierowane do pani starosty.   Była także petycja w sprawie drogi  

Lichwa – Wola Łobudzka - Przyrownica. Nie ma tutaj to odzwierciedlenia w  planowanych 

inwestycjach. Wpłynęła także petycja z gminy Zapolice odnośnie chodnika w miejscowości 

Paprotnia- Holendry.  Także nie ma tego w inwestycjach.  

 

Radny Marcin Łabędzki poinformował, że w budżecie znajdują się te inwestycje na które jest 

możliwość pozyskania środków. W gminie Szadek zostały wybrane dwie drogi, na które 

dokumentacja jest wykonana. Na tą chwilę nie ma źródła finansowania na wymienione przez 

pana radnego drogi. 

 

Radny Stanisław Szuster podkreślił, że na potrzeby drogowe przypisane są znikome środki. 

Zaproponował na przyszłość zmianę technologii modernizacji dróg. Nie projektować kilometra 

za 4 mln a za 1 mln.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk podkreśliła, że realizacja zadań jest ściśle związana z pozyskaniem 

środków zewnętrznych. Za własne środki powiat nie jest w stanie wiele zrobić. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał, które inwestycje są inwestycjami obecnego Zarządu. Z 

punktu widzenia opozycji czuje się zrealizowany,  wiele postulatów i inwestycji oraz  

pozyskanych pieniędzy były na te wszystkie rzeczy, które mieliśmy zapisane w naszym 

programie wyborczym. Zapytał, które obietnice z ostatniej kampanii są w tym budżecie. Gdzie 

są podwyżki dla pracowników administracji, nauczycieli.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk odpowiedziała, że w budżecie są zaplanowane środki na 

wynagrodzenia. Nikt nie planuje budżetu mając na uwadze czyjeś obietnice.  

 

Radny Marcin Łabędzki odpowiedział, że każda inwestycja wyszła z inicjatywy zarządu. 

Oczywiście ojców sukcesu będzie wielu ale jak przyszło głosować za budżetem to się Państwo 

wstrzymywali. Taka jest rzeczywistość. Co do podwyżek nie jest to przedmiotem dzisiejszej 

rady. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz stwierdził, że dobrą stroną budżetu jest kontynuacja inwestycji 

drogowych. Na pewno mieszkańcy czekali na przebudowę ul. Świerkowej i Staszica. Należy 

tutaj zauważyć, że wszelkie inwestycje są finansowane z programu Polski Ład. W kwestii 

edukacji udało się uratować szkołę w Karsznicach. Szkoła się rozwija dzięki dotacji rządowej. 

Została wybudowana piękna, nowoczesna sala gimnastyczna. Również szpital został 



dofinansowany w kwocie 8 mln zł, kwota wpłynęła i ma nadzieję, że obecny rząd również 

przekaże środki do Zduńskiej Woli i będzie nowoczesny szpital. Kwestia skrzyżowania przy 

dworcu kolejowym jest palącym problemem. W budżecie nie ma żadnej zmianki w tym 

temacie. Nawiązał do wypowiedzi radnego Stanisława Szustera na temat dróg powiatowych na 

terenie gmin, może faktycznie należy pomyśleć o prostszej metodzie ich wykonywania. Może 

należałby zarząd dróg wyposażyć w sprzęt by mógł samodzielnie wiele remontów wykonywać, 

bez rozpisywania przetargów.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że w budżecie brakuje elementów rozwojowych. 

Członkowie Klubu PiS nie poprą tego budżetu.   

 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka stwierdziła, że budżet nie jest budżetem marzeń. Jeżeli chodzi                   

o inwestycje na terenie gminy Szadek jest miernie. Liczyliśmy na więcej. Co do jakości 

wykonania, ma nieco odmienne zdanie. Droga Szadek – Grzybów – nie ma sesji w gminie 

Szadek by pani sołtys nie zgłaszała usterek. Droga Wojsławice- Kotliny, gdzie gmina dołożyła 

prawie 1mln zł wykonana około 12 lat nie ma ani jednej dziury. Może nie wszystkie drogi 

muszą być na wysokim standardzie z racji mniejszego natężenia ruchu. Jest to kwestia do 

dogadania. Na każdej sesji są wprowadzane zmiany do budżetu. Dynamiczność budżetu daje 

nadzieję, że zmienią się inwestycje na drodze Szadek. Uda się wprowadzić nowe inwestycje. 

Radna poinformowała, że po raz pierwszy zagłosuje za tym budżetem.  

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Romuald Solarek przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Ewa 

Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

NIEOBECNI (1) 



Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXIX/82/23 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2024.  

 

 

Punkt 15 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

Na sesji w dniu 30 listopada 2023 r. Rada Powiatu podjęła 6 uchwał. Uchwały 

wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami. Od ostatniej sesji odbyło się 5 posiedzeń 

Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego 

kierowania Powiatem, jak i wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej 

Rady.   

Edukacja 

W dniu 15 grudnia br. w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli 

odbył się coroczny koncert wychowanków placówki „Świeć gwiazdeczko świeć”. 

 

W dniu 19 grudnia br. w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli 

miało miejsce uroczyste podsumowanie XXIV Powiatowego Konkursu Plastycznego „Kartka 

na Boże Narodzenie”. 

 

Inwestycje i Zamówienia Publiczne 

1. 7 grudnia 2023 r. zakończyła się realizacja I etapu inwestycji pn.: „Przyłączenie do sieci 

gazowej wraz z adaptacją pomieszczeń kotłowni w Zespole Szkół Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Wojsławicach”. Wykonawcą prac jest firma „PROMET – TECHNIKA 

CIEPLNA” Krzysztof Józefowicz ze Zduńskiej Woli, a wartość pierwszego etapu wyniosła 

86 579,74 zł. 

2. 13 grudnia 2023 r. zakończyły się roboty budowlane w ramach  inwestycji pn.: „Rozbudowa 

ciągu dróg powiatowych ul. Łaska – ul. Świerkowa – ul. Jodłowa – ul. Staszica – ul. 

Spółdzielcza w Zduńskiej Woli: odcinek Staszica – Spółdzielcza”. Wartość wykonanych 

robót budowlanych to 12 347 782,77 zł. Inwestycja była dofinansowana w wysokości 11 

285 032,00 zł z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych. Jej 

realizację wsparło Miasto Zduńska Wola kwotą 235 000,00 zł. Wkład własny Powiatu 

Zduńskowolskiego to 827 770,77 zł. Rozbudowana została droga powiatowa Nr 4925E - 

ulica Staszica na odcinku od ul. Wiosennej do ul. Spółdzielczej w kilometrażu 0+862 do 

1+559 oraz droga powiatowa Nr 4926E - ulica Spółdzielcza na odcinku od ul. Leśmiana do 

ul. Karsznickiej w kilometrażu 0+000 do 0+931. 

Inwestycja polegała na: 

− wykonaniu rozbiórek istniejących elementów, 

− usunięciu drzew i krzewów kolidujących z inwestycją, 

− zdjęciu warstwy humusu, 

− robotach ziemnych, 

− przebudowie jezdni,  

− przebudowie istniejących skrzyżowań oraz budowie skrzyżowań wyniesionych, 

− przebudowie i budowie zjazdów, 



− budowie miejsc postojowych, 

− budowie peronów przystankowych, 

− budowie ścieżek rowerowych, 

− budowie wyniesionego przejścia dla pieszych z aktywnym oznakowaniem, 

− przebudowie i budowie chodników, 

− budowie ciągu pieszo-rowerowego, 

− wykonaniu nasadzeń komepensacyjnych w zamian za usunięte drzewa, 

− wykonanie oznakowania pionowego i poziomego drogi. 

 Wykonawcą robót była Firma Usługowo-Handlowa „MARTOM” Mariusz Rubajczyk. 

3. 15 grudnia 2023 r. złożone zostały dwa wnioski o dofinansowanie w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027. Pierwszy w Działaniu 

FELD.04.02 Drogi lokalne dotyczył projektu „Rozbudowy ciągu dróg powiatowych ul. 

Łaska - ul. Świerkowa - ul. Jodłowa - ul. Staszica - ul. Spółdzielcza w Zduńskiej Woli: 

odcinek Jodłowa - Staszica", drugi, w Działaniu FELD.06.01 Infrastruktura edukacyjna 

dotyczył projektu „Modernizacji i doposażenia w nowoczesny sprzęt warsztatów 

w Zespole Szkół Zawodowych nr 1 w Zduńskiej Woli". 

4. 15 grudnia 2023 r. zakończone zostało opracowywanie dokumentacji projektowych 

instalacji fotowoltaicznych dla budynków użyteczności publicznej Powiatu 

Zduńskowolskiego: 

− Zespołu Szkół Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach (dla budynku szkoły i 

internatu), 

− I Liceum Ogólnokształcącego im. Kazimierza Wielkiego w Zduńskiej Woli, 

− Zespołu Szkół Elektronicznych im. Stanisława Staszica w Zduńskiej Woli, 

− Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Zduńskiej Woli, 

− Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli przy ul. Królewskiej 10, 

− Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli, 

− Zespołu szkół Specjalnych im. Marii Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli, 

− Zespołu Szkół Zawodowych nr 1 im. Obrońców Westerplatte w Zduńskiej Woli, 

 Wartość wykonanej dokumentacji to 24 600,00 zł. Została ona zaprojektowana przez 

firmę 3ENERGY Sp. z o.o. z Łodzi. 

5. W ramach zadania pn.: „Rozbudowa Zespołu Szkół im. K. Kałużewskiego i J. Sylli 

w Zduńskiej Woli o budynek sali gimnastycznej z zapleczem i dwiema salami 

dydaktycznymi” zakupiono sprzęt pozwalający na prawidłową eksploatację nowego 

obiektu, w tym: 

− wykładzinę ochronną na podłogę sportową wraz ze zwijarką, 

− odkurzacz przemysłowy, 

− maszynę czyszczącą, 

− rusztowanie jezdne, 

− osuszacze powietrza. 

Łączna wartość zakupionego sprzętu to 113 000,00 zł. 

Dzięki dofinansowaniu z Ministerstwa Edukacji, pozyskanego w ramach programu 

Inwestycje w oświacie dla szkoły zakupiona została również wirtualna strzelnica za kwotę 

120 000,00 zł. 

6. W dniu 22.12.2023 r. odbyło się otwarcie ofert w postepowaniu o udzielanie zamówienia 

publicznego  pn. „Zakup i dostawie tablic rejestracyjnych oraz odbiór i złomowanie starych 



tablic rejestracyjnych dla potrzeb Powiatu Zduńskowolskiego”. W postępowaniu zostały 

złożone dwie oferty przez:  

    -  firmę UTAL sp. z o.o. z Gruszczyn na kwotę brutto 231 004,09 zł , 

    - firmę EUROTAB Sp. z o.o. z Dołuje na kwotę brutto 235 890,14 zł. 

Obecnie trwa procedura rozstrzygnięcia postępowania.  

 

Sprawy Społeczne 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli, Dom Dziecka                                                   

im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach, Domy Pomocy Społecznej oraz 

Środowiskowe Domy Samopomocy z terenu Powiatu Zduńskowolskiego realizowały statutowe 

działania jednostki. 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. 

1. Zakończenie i rozliczenie projektu „Dostępność plus dla zdrowia dotyczącego POZ” oraz 

projektu „Dostępność plus dla zdrowia dotyczącego Szpitala”. Grantodawcą jest Ministerstwo 

Zdrowia. Celem projektów było dostosowanie POZ i Szpitala do potrzeb pacjentów 

z niepełnosprawnościami.  

2. Przygotowywanie dokumentacji do przetargu w zakresie zakupu ambulansu dla Zespołów 

Ratownictwa Medycznego wraz z dodatkowym wyposażeniem. Fundusze pochodzą 

z Ministerstwa Zdrowia – 591.000,00 zł. 

3. Przygotowywanie dokumentacji niezbędnej do przeprowadzenia inwestycji finansowanych 

w ramach Polskiego Ładu: 

• przygotowywanie dokumentacji do wniosku JOWISZ na modernizację Oddziału 

Wewnętrznego oraz przebudowy i dostosowania Oddziału Opieki Paliatywnej – fundusze na 

prace pochodzić będą z Polskiego Ładu oraz Samorządu Powiatowego; łączna kwota 

przeznaczona na zadanie to 9.411.765,00 zł; 

• przygotowywanie dokumentacji projektowej dot. rozbudowy i przebudowy pomieszczeń 

Oddziału Opieki Paliatywnej. W drodze konkursu projekt wykona firma „Koziej Architekci 

Michał Koziej” z siedzibą w Łodzi; 

• przygotowywanie dokumentacji konkursowej do wykonania projektu wielobranżowego 

zamiennego przebudowy i modernizacji Oddziału Wewnętrznego z Pododdziałem 

Geriatrycznym. 

4. Zakończenie i rozliczenie inwestycji dotyczącej podniesienia poziomu cyberbezpieczeństwa, 

poprzez zakup serwera oraz chmury medycznej do przechowywania kopii zapasowej 

dokumentacji. Inwestycja finansowana z Narodowego Funduszu Zdrowia. 

5. Działania związane z rozszerzeniem panelu świadczeń zdrowotnych: 

• rozszerzenie panelu procedur wykonywanych w Oddziale Chirurgicznym o zabiegi 

ortopedyczne;  

• przystąpienie do konkursu ogłoszonego przez NFZ na świadczenie usług medycznych 

w zakresie chemioterapii ambulatoryjnej – rozszerzenie działalności Poradni Onkologicznej 

o udzielanie świadczeń zdrowotnych z zakresu Chemioterapii Ambulatoryjnej;  

• zatrudnienie koordynatora w zakresie poszerzenia panelu usług świadczonych w POZ. 

6. Prowadzenie punktu szczepień przeciwko COVID-19. 

7. Przystąpienie do pilotażowego programu z Narodowego Funduszu Zdrowia na podstawie 

Rozporządzenia Ministra Zdrowia: „Dobry posiłek w szpitalu”. W tym celu został zatrudniony 



dietetyk, który będzie ściśle współpracował z lekarzami, pacjentami oraz zewnętrza firmą 

cateringową Catermed Sp. z o.o. z siedzibą w Łodzi.  

8. Działania statutowe. 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli 

1. W dniu 22.11.2023 r. między Wojewódzkim Urzędem Pracy w Łodzi a Powiatowym 

Urzędem Pracy w Zduńskiej Woli został podpisany aneks do umowy nr FELD.07.01-IP.01-

0019/23-00 o dofinansowanie projektu „Wszyscy na plus (I)” w ramach programu regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027, zwiększający wartość środków na realizację 

projektu PUP o kwotę  170 000,00zł.  Łączna kwota projektu wynosi 7 778 831,02 zł na lata  

2023-2024. W zakresie projektu planowane jest objęcie wsparciem 416 osób. Dla 220 osób 

zaplanowano zorganizowanie staży, dla 25 osób prace interwencyjne, wypłacenie 123 osobom 

jednorazowych środków na rozpoczęcie działalności gospodarczej, zrefundowanie kosztów 

wyposażenia/doposażenia 30 stanowisk pracy oraz przyznanie bonu na zasiedlenie dla 18 osób.  

2. W dniu 14.12.2023 r. w Sali Informacji Zawodoznawczej przy Powiatowym Urzędzie Pracy 

w Zduńskiej Woli odbyły się zajęcia z poradnictwa grupowego pn. „Sposoby poszukiwania 

pracy”. Tematyka zajęć dotyczyła pomocy w aktywnym poszukiwaniu pracy, poprzez 

zapoznanie uczestników zajęć z zasadami sporządzania i znaczenia dokumentów aplikacyjnych 

oraz pojęciami CV, list motywacyjny, kwestionariusz osobowy.  

3. Na dzień 22.12.2023 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 33 krajowe oferty 

pracy na 34 wolne miejsca pracy na stanowiska: brukarz, kierowca, kierowca – ładowacz, 

kierowca kat. C, konstruktor, logopeda, ładowacz, mechanik pojazdów samochodowych, 

monter, monter instalacji sanitarnych gazowych, nauczyciel psycholog, operator - obsługa 

maszyny stolarskiej, operator CNC, operator ładowarki, operator maszyn włókienniczych, 

operator mieszałki – nadziewarki, pedagog specjalny, pomoc stolarza, pracownik budowlany, 

pracownik gospodarczy, prasowaczka, psycholog, robotnik ogólnobudowlany, spawacz, 

technik elektroradiologii, tokarz, wulkanizator. 

4. W okresie od 25.11.2023 r. do 22.12.2023 r. do PUP wpłynęły 3 oświadczenia o powierzeniu 

wykonywania pracy cudzoziemcowi dla obywateli Gruzji. Ponadto na bieżąco w sposób ciągły 

Urząd prowadzi się inne czynności wynikające z zadań statutowych.  

Informacja o stanie bezrobocia w Powiecie Zduńskowolskim  

 

Według statystyki na koniec listopada 2023 roku w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej 

Woli było zarejestrowanych 1560 osób bezrobotnych, w tym 870 kobiet. Stopa bezrobocia na 

koniec października 2023 roku osiągnęła w powiecie zduńskowolskim 6,4%. 

 

Wsparcie dla obywateli Ukrainy 

Obywatel Ukrainy może skorzystać z bezpłatnej pomocy Powiatowego Urzędu Pracy 

obejmującej wsparcie w znalezieniu pracy, przede wszystkim przez pośrednictwo pracy oraz 

przez poradnictwo zawodowe. 

Na dzień 22.12.2023 r. w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli zostało 

zarejestrowanych 17 kobiet oraz 1 kobieta poszukująca pracy ze statusem osoby bezrobotnej.  

Ponadto zgodnie z obowiązującą specustawą dotyczącą pomocy uchodźcom do Powiatowego 

Urzędu  Pracy w Zduńskiej Woli w okresie od 25.11.2023 r. do 22.12.2023 r. wpłynęło 

18 powiadomień o powierzeniu wykonywania pracy obywatelowi Ukrainy. 



Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli nadal zwraca się z prośbą o zgłaszanie się 

pracodawców z terenu Powiatu Zduńskowolskiego, którzy byliby zainteresowani 

zatrudnianiem uchodźców z Ukrainy wśród których przeważają kobiety. Wszystkie informacje 

oraz oferty pracy w języku ukraińskim są ogólnodostępne na stronie internetowej oraz 

w gablotach w siedzibie Urzędu. 

Zwolnienia grupowe 

 

W dniu 21.12.2023 r. do Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli wpłynęło pismo 

z firmy WOLA Sp. z o.o. w Restrukturyzacji, z informacją o przeprowadzeniu kolejnych 

zwolnień grupowych. Zamiarem zwolnienia grupowego ma być objętych  88 osób. 

 

Uroczystości, patronaty, informacje prasowe 

28.12.2023 r.  

Starostwo Powiatowe w Zduńskiej Woli wprowadziło kolejne udogodnienie dla mieszkańców 

odwiedzających urząd. Tym razem z myślą o osobach słabosłyszących. Dzięki obsłudze 

z systemem wzmocnienia słuchu, czyli tzw. pętli indukcyjnej, osoby korzystające z aparatów 

słuchowych czy implantów ślimakowych będą mieć zapewniony lepszy komfort podczas 

załatwiania spraw. Pętle indukcyjne zapewniają dostępność, której wiele osób potrzebuje, aby 

swobodnie się angażować i komunikować. Pięć przenośnych pętli znajduje się w obiektach 

Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli: w budynku przy ul. Złotnickiego 25 – w informacji 

Wydziału Komunikacji i Transportu, tj. pokój nr 1; w budynku przy ul. Królewskiej 10 – 

w pokoju nr 2a Wydziału Architektury, Budownictwa i Ochrony Środowiska; w budynku przy 

ul. Żeromskiego 10a – przy okienku do obsługi interesantów na korytarzu w Wydziale 

Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami; w budynku przy ul. 

Żeromskiego 3a – w pokoju nr 28 Powiatowego Zespołu Orzekania o Niepełnosprawności; 

w budynku przy ul. Getta Żydowskiego 4a – w pokoju nr 8 Nieodpłatnej Pomocy Prawnej. 

 

13.12.2023 r. 

W 42. rocznicę wprowadzenia stanu wojennego hołd jego ofiarom i represjonowanym złożyli 

Prezydent Zduńskiej Woli Konrad Pokora, Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zduńska Wola 

Jarosław Kurzawa, Członkowie Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego Marcin Łabędzki                                  

i Tomasz Ziółkowski oraz Dyrektor Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola Tomasz 

Polkowski. 

Patronaty 

Patronat honorowy Starosty Zduńskowolskiego i wsparcie w postaci ufundowania nagród 

udzielono nad IV Powiatowym Festiwalem Kolęd i Pastorałek „Podzielmy się kolędą” 

(organizator SP 11 i MDK „Ratusz”) oraz I Konkursem im. Jerzego Kozłowskiego na najlepszą 

pracę dyplomową na temat Zduńskiej Woli (organizator TPZW). Patronat przyznano również 

wydarzeniu pn. Zduńskowolski Orszak Trzech Króli (organizator: parafie zduńskowolskie). 

Nagrody i stypendia sportowe – nabór wniosków 



Po przyjęciu przez Radę Powiatu Zduńskowolskiego budżetu samorządu powiatowego na 2024 

rok rozpocznie się nabór wniosków dotyczących przyznania nagrody i/lub stypendium za 

osiągnięcia sportowe w 2023 roku. Na wnioski dotyczące: 

• przyznania nagrody czekamy do 15 stycznia 2024 r. (nagrody przyznawane są zawodnikom 

oraz ich trenerom; na każdą osobę należy złożyć odrębny wniosek), 

• przyznania stypendium czekamy do 30 stycznia 2024 r. (stypendia przyznawane są tylko 

zawodnikom). 

Wnioskodawców prosimy o uważne zapoznanie się z Uchwałą nr XL/58/21 zmieniającą 

Uchwałę nr XXXVIII/93/17 Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie szczegółowych 

zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, 

nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe. 

Wnioski do pobrania ze strony internetowej Powiatu Zduńskowolskiego: 

www.powiatzdunskowolski.pl należy składać w sekretariacie Starostwa Powiatowego 

w Zduńskiej Woli przy ul. Złotnickiego 25. 

 

Punkt 16 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami dla Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2024-2027 

 

 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Romuald Solarek przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami dla Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2024-2027.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXIX/83/23 zmieniającą uchwałę Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami dla 

Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2024-2027.  

http://www.powiatzdunskowolski.pl/


 

 

Punkt 17 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał o kierunek lotniczy w szkole na ul. Żeromskiego.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Marta Wróblewska poinformowała, że nie było naboru na ten 

profil gdyż nie było chętnych. Zawarte porozumienie wygasa, sprzęt zostanie oddany do 

Starostwa Powiatowego w Pabianicach.  

 

Radna Jadwiga Ziółkowska złożyła interpelację w sprawie wykonania dojść do istniejących 

kładek dla pieszych (na rowie melioracyjnym) prowadzących z osiedla domków 

jednorodzinnych do przebudowanej ul. Łódzkiej na odcinku od ul. Getta Żydowskiego do ul. 

Mostowej.  

 

Punkt 18 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Punkt 19 

Sprawy różne. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Punkt 20 

Zakończenie LXIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

 

LXIX sesję zakończył przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. 

                                                                                   Przewodniczący 

 

                                                                                    Piotr Warchlewski  


